

## 1. Kort gennemgang af referat/opfølgingspunkter

- **Peter møde med U19:** Det er ikke lykket – Peter har forsøgt af et par gange. Men ingen ved helt hvor U 19 er henne. Carsten, træner – er stoppet. Peter forsøger at finde dem.
- **Græstider til U13:** Der er ikke fundet et fast område hvor U13 kan træne. De har spillet på græs når der er plads.
- **Internet til klubben:** hvem tager denne bold? YouSee har oplyst os om at vores internet ophører den 1 maj 2025. Charlotte sætter den på frivilliglisten til at få undersøgt.

## 2. Nyt fra udvalg - hvert udvalg har 10 min.

### - Administration (Micka)

Micka har været til ledelsesmøde:

- 1) De andre afdelinger foreslår landsmøde som en fælles ting. Man skal være plus 15 – er det et fællesskab vi skal se nærmere på?
- 2) Der er lidt udfordringer med åbningstider i den nye cafe – Dette tages der hånd om.
- 3) Vedtægter: Der blev stemt for aftale 2 (denne stemte vi også på) – Der er fokus på at forbedre og modernisere de vedtægter der er i forvejen.
- 4) Gå til forening: Vi bliver inviteret – Der vil være et emne for aftenen. Så hver afdeling kan vælge til/fra om det er noget der giver mening at deltage i.

Charlotte og Micka har lavet en frivilligliste. Charlotte får den på hjemmesiden og Micka får skrevet ud om den når den er klar.

Salg af OK kort v. Brugsen – Vi har fået en vagt, og denne vagt tiltænker vi skal bruges til hold der evt. mangler penge til tøj eller andet.

DGI ønsker et møde med os omkring samarbejde. Micka sætter et møde i stand, dem som kan deltage deltager. Meld tilbage til Micka om man kan deltage eller ej.

### - Økonomiudvalg (Preben)

Som udgangspunkt betaler vi ikke kontingent tilbage hvis man fortryder eller bliver skadet.

Vi beholder det nuværende budget til tøjkontoen.

Mangler budgetter fra: Børneklub, tøj & fodboldskole (frist 24 okt.) Alle medbringer budget. Der er enighed om at de skal give overskud og det skal være gennemsigtigt hvad overskuddet går til.

Bøderne, hvordan kommer vi kampbøder til livs. (træner udvalget sender en mail ud til trænere mm for at oplyse hvad der gives bøder for hos DBU)

Intet nyt om aktivitetsstøtten, vi afventer stadig tilbagemeldingen fra kommunen. Vi har skulle redegøre for de medlemstal der er oplyst sidste år og dermed det grundlag støtten beregnes på.

### **- Baneudvalg (Lars)**

Lars og Carsten fikser selv hullet i hegnet.

Der er sendt opfordring til ønsker om tider til indendørstræning og kunstgræstræning, deadline 30/9.

Der er mange mål der er i stykker – Lars er i gang med at finde ud af hvem vi kan søge nye mål ved.

Brønddæksel på 5-mands er fikset

Oldboys afholder et stævne på kunst lørdag den 2 nov., der er ønske om at få bemanding i kiosken. Flemming skal kontakte Finn, Steffen og Erik for at få detaljer på plads.

Skilte som er blæst ned – bliver hængt op igen.

Peter laver et oplæg om pris på leje af kunstgræsbanen som Anders sender til AGF.

### **- Klubhusudvalg (Preben)**

Åbningstider FB – Kommer

Lars og Preben har haft møde med Glen fra kommunen (ref. af mødet sendes rundt på mail)

### **- IT-udvalg (Micka)**

Der er sat gang i googledrev – Næste step er at få flyttet vores mails mm.

Husk Holdsport lukkes ned 31/12 og så er vi 100% kluboffice.

### **- Trænerudvalg (Peter)**

1. Status/oversigt over trænere og unge assistent trænere (+13-19 år):
  1. Der er et overblik over trænerne, hvem der har kontrakter mv.
  2. Der er ikke kontrol over hvem der har hvilke kurser, dette indhentes og Excel ark opdateres
  3. Der skal skabes overblik over hvor mange der kan have interesse i et C1, C2, C3 kursus
2. Der er set på lønpolitik for trænere og hold, og der skal laves en oversigt der formidles ud til alle hold.
  1. Lønpolitik for trænergodtgørelse fastholdes med at der fra U13 udbetales 4.000 for 8-mands og 6.000 for 11-mands halvårligt.

2. For hold under U13 skal der i Børne- og Ungdomsudvalget tage stilling til om der kan findes et fællesstævne for disse årgange, hvor klubben betaler holdgebyr mv. Dette skal ses i forhold til at der i dag søges fra en fællespulje til 4 stævner om året.
3. Foreløbig arbejdes der videre med at hold under U13 kan søge om refusion om 2 stævner halvårligt.
3. Afholdelse af trænermøder 3. gange årligt, omkring 1. april og 10. august. Afholdes i samarbejde med Børne- og Ungeudvalg.
  1. Jacob Kehlet, Mikkel Kruger, Anders Gerber og Futsal Landsholdstræneren blev nævnt som evt. kommende mulige oplægsholdere.
  2. Der ses på muligheden for at kunne servere et let måltid til deltagerne.
  3. Bedre tid til "træner cafe"
4. Der skal udarbejdes en beskrivelse for opstart af nye hold:
  1. Guide til hvad det vil sige at være forældretræner, hvad kan man forvente af klubben, hvor længe træner drenge og piger sammen mv.
  2. Udarbejdelse af håndbog med 10-15 øvelser for U5-U7.
5. Man kan ved AGF søge om at få en træner ud som vil tage en dialog med træneren omkring ønskerne til sparring. U13, U12 og U11 har efterspurgt dette. Det er Anders Brøchner der skal tages kontakt til ved ønske om dette.

#### **- Materialeudvalg (Lars) (Tøj Charlotte W)**

Pr. 1 januar 2025 må der ikke være navn på spillertøjet pga. bæredygtighed og så når nye spillere kommer til får ens trøjer med deres kammerater. Ligeledes indfører vi også at klubben betaler ½ spillesæt og holdet selv skal skaffe resten via sponsor eller holdarbejde (sælge lodsedler, juletræer eller andet)

Der er købt nye 4'er bolde

#### **- Børn- & ungeudvalg (Anders)**

Børneudviklingstræner kan vi tilbyde ca. 4000 kr. om mdr.

Anders har sendt info ud om DBU fodboldskole

Anders arbejder fortsat med DBU børneklub

Ift. at få trænere til pigeholdene, kunne man være obs på at få flere mødre med ombord.

#### **- Aktivitetsudvalg (Micka)**

Micka indkalder til et møde med evaluering af Lystrup Cup

Hvis der mangler fokus på nye hold kunne man tage fat i skolerne, pt er det ikke et problem.

#### **- Seniorudvalg. (Preben)**

Der har været møde med Aarhus Futsal hvor der er gennemgået materialeliste. Hvorefter der bliver sendt et tilbud på evt. køb fra Aarhus Futsal af de materialer som de ønsker et tilbud på.

Aarhus futsal har hjemmekamp i VSK den 11. oktober og vil gerne have indløbsbørn.

30 nov. vil futsal gerne låne hallen til en futsal kamp. Anders tager fat på Henrik Friis.

#### **- Sponsorudvalg (Preben)**

Intet nyt

### **3. Juletræssalg**

Der skal findes et udvalg igennem frivilliglisten.

Preben har sendt et udkast til juletræssalg – Preben går videre med køb af juletræer.

#### **Ønsker til fremtidige emner:**

- Fodboldskolen: Skal den give overskud og hvad skal pengene gå til?
- Charlotte og Charlotte sætter et møde op med Skødstrup og deres erfaringer med DBU fodboldskole.
- Hvad har vi af ønsker til klubhuset

### **3. Evt.**

Næste bestyrelsesmøde er flyttet fra den 31. oktober til den 24. oktober.